
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 – ___/24  

_____.2024. године 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 41. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 14.06.2024. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 11:00 часова 

    

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно,  

заменик председника Мијодраг Пејић чланови Већа: Миливоје Јеремић, Милија 

Кулашевић, Живан Ршумовић, Младенко Марковић, Борко Вујовић.   

Већници Верица Маричић и Игор Мариновић су најавили одсуство.   

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 7 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА ОДРЖАВАЊЕ МЕЂУНАРОДНОГ 

ДЕЧИЈЕГ ФУДБАЛСКОГ ФЕСТИВАЛА „ТРОФЕЈ СЕВОЈНО“  

 

2. ФОРМИРАЊЕ ОРГАНИЗАЦИОНОГ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 

АКТИВНОСТИ ЗА РЕАЛИЗАЦИЈУ МЕЂУНАРОДНОГ ДЕЧИЈЕГ 

ФУДБАЛСКОГ ФЕСТИВАЛА „ТРОФЕЈ СЕВОЈНО“ 

 

3. ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА ПОСЕБНЕ ПРОГРАМЕ У ОБЛАСТИ 

СПОРТА 

 

4. УТВРЂИВАЊЕ ПРЕЛИМИНАРНОГ ОБЈЕДИЊЕНОГ ПРЕДЛОГА 

ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА ЗАДОВОЉАВАЊА ПОТРЕБА И ИНТЕРЕСА 

ГРАЂАНА У ОБЛАСТИ СПОРТА У ГРАДСКОЈ ОПШТИНИ СЕВОЈНО У 

2025. ГОДИНИ 

 

5. ИНФОРМАЦИЈА У ВЕЗИ ПОДНОШЕЊА МИНИСТАРСТВУ ОМЛАДИНЕ 

И СПОРТА ИЗВЕШТАЈА О ОДОБРЕНИМ И РЕАЛИЗОВАНИМ 

ПРОГРАМИМА И ПРОЈЕКТИМА У ОБЛАСТИ СПОРТА 

 

6. КОНТРОЛА НАМЕНСКОГ ТРОШЕЊА СРЕДСТАВА ОДОБРЕНИХ 

СПОРТСКОМ УДРУЖЕЊУ „СЕВОЈНО“ ПО ОСНОВУ ГОДИШЊЕГ 

ПРОГРАМА ЗА  2. КВАРТАЛ 



 

7. ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА ТРЕЋИ  КВАРТАЛ ПО ОСНОВУ 

ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА  СПОРТСКОМ УДРУЖЕЊУ КЛУБУ „СЕВОЈНО 

 

 

8. РАЗНО 

 

Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

  

  Уводну реч по овој тачки дневног реда дао је Милија Кулашевић, члан Већа 

задужен за спорт, културу и информисање. Подсетио је да је  Спортски савез Ужице  дана 

13.06.2024. године доставио Градској општине Севојно  Пријаву за  организацију  

Међународног дечјег фудбалског фестивала „Трофеј Севојно“ као спортског такмичења 

од посебног значаја за Градску општину Севојно. Спортски савез је фестивал уврстио у 

свој годишњи програм рада у складу са прописаним програмским календаром. Потребно 

је да Веће донесе одлуку да се определе средства за одржавање фестивала за ову годину и 

да се формира организациони одбор. 

          

        Што се тиче средстава за финансирање овог турнира Веће је Решењем o расподели 

средстава за подршку локалним спортским организацијама, удружењима и савезима, за 

посебне програме определило 3.650.000,00 хиљада динара. Јавним конкурсом за посебне 

програме који је расписала председница планирано је 400.000,00 динара тако да на 

позицији опредељеној за посебне спортске активности остаје нераспоређено 3.250.000,00 

динара. Нагласио је да је за  здравствену заштиту спортиста планирано  150.000,00 динара 

што узимајући у обзир број регистрованих спортиста за клубове на територији Градске 

општине Севојно неће бити довољно тако да и о томе треба размишљати приликом 

доношења одлуке о висини средстава са којима ће се финансирати Трофеј Севојно. 

Спортски савез Ужице организује и спроводи активности око реализације програм  и са 

њима се закључује уговор уз обавезу да после реализације достави извештај у утрошеним 

средствима Градској општини Севојно. 

        Након дискусије у којој су узели учешће остали  већници председница је дала предлог 

да се одобре средства у износу од 3.100.000,00 динара а да остатак средстава остане 

уколико буде потребе за увећање средстава за здравствену заштиту спортиста. 

Са 7 гласова „ЗА“ донет је закључак којим се одобравају средства у износу од 

3.100.000,00 динара за одржавање Међународног дечјег фудбалског фестивала „Трофеј 

Севојно“ у 2024. години. 

 

    

2. тачка дневног реда 

 

Уводну реч по овој тачки дневног реда дао је Милија Кулашевић, члан Већа задужен за 

спорт, културу и информисање. Везано за предходну тачку дневног реда Кулашевић је 

рекао да је за Међународни дечији фудбалски фестивал „Трофеј Севојно“ потребно 



формирати организациони одбор за спровођење свих активности везаних за ову 

манифестацију. 

        Предлажио је да се у Организациони одбор именују два представника Градске 

општине и то заменик председника и члан Већа задужен за област спорта, испред 

Спортског савеза Ужице секретар Спортског савеза и испред Фудбалског клуба „Севојно“, 

председник и један члан Управног одбора, а то су: Мијодраг Пејић за председника 

Организационог одбора и за чланове, Милија Кулашевић, Драгиша Кузмановић, Недељко 

Милосављевић и Аврам Илић. 

 Предлог је усвојен са 7 гласова „ЗА“ и Веће је донело Решење о формирању 

Организационог одбора Међународног дечијег фудбалског фестивала „Трофеј Севојно“. 

 

 

 

3. тачка дневног реда 

 

Уводну реч по овој тачки дневног реда дао је Милија Кулашевић, члан Већа 

задужен за спорт, културу и информисање.  Рекао је да су на јавни позив стигле две 

пријаве, и то   Женског кошаркашког удружења „Севојно“ из Севојна и Карате клуба 

„Севојно“ оба за реализацију програма „Обезбеђивање услова и организација спортских 

кампова за спортски развој талентованих спортиста и унапређење квалитета стручног рада 

са њима“. Комисија је прегледала приспеле пријаве, констатовала да су благовремене, 

испуњавају формалне услове за учешће на конкурсу у погледу подносица, форме предлога 

и адекватности предложеног програма. За реализацију програма  Женског кошаркашког 

удружења је потребно 300.000,00 динара, а Карате клубу „Севојно“ 100.000,00 динара. 

Комисија је предложила да се усвоје програми. 

Пошто није било пријављених за дискусију, председница је дала предлог на 

гласање, и са 7 гласова „ЗА“ Веће је донело решење о додели средстава са посебне 

програме, као у предлогу комисије. 

 
 

4. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић. Упознао је присутне да је Комисија разматрала  приспеле предлоге 

годишњих програмима за 2025. годину достављених од Спортског савеза Ужице. По 

програмском календару  Веће треба да донесе прелиминарну листу до 15. јула, а до 15. 

децембра 2024. године да ревидира прелиминарни обједињени предлог годишњих 

програма и усклади га са средствима утврђеним у буџету градске општине за наредну 

годину, а затим  донесе решења о одобравању програма  и обавести носиоце програма о 

висини одобрених средстава по годишњим програмима. Спортски савез је доставио  пет 

годишњих програма, и то: Спортско удружење „Севојно“, Женско кошаркашко удружење 

„Севојно“ Гимнастички клуб „Севојно“, Карате клуб „Севојно“ и Фудбалски клуб 

„Севојно“, сви из Севојна. Укупан иснос средстава потребних за спровођење ових 

програма износи  16.755.000,00 динара што локална самоуправа није у обавези да у 

потпуности финансира уколико нема средстава и да ће се коначна одлука донети после 

усвајања буџета. 



Пошто није било пријављених за дискусију, председница је дала предлог на 

гласање, и са 7 гласова „ЗА“ Веће је донело закључак о утврђивању прелиминарног 

обједињеног предлога годишњих програма задовољавања потреба и интереса грађана у 

области спорта у Градској општини Севојно у 2025. години. 

 
     

 

5. тачка дневног реда 

 

 Члан већа задужен за ресор спорта, културе и информисања Милија Кулашевић  

информисао је већнике о потреби подношења извештаја Министарству омладине и спорта 

по Правилнику о подношења извештаја о одобреним и реализованим програмима и 

пројектима којима се задовољавају потребе и интереси грађана у области спорта. 

Подсетио је чланове већа колико је одобрено средстава за реализацију програма из 

области спорта, како за годишње, тако и за посебне програме, здравствену заштиту и 

програме од посебног значаја за локалну заједницу. На позицији за реализацију 

програмима и пројектима којима се задовољавају потребе и интереси грађана у области 

спорта за 2023. годину планирано је 7.100.000,00 динара а реализовао је 6.988.879,00 

динара што се види у Извештајима и то колико је средстава одобрено колико је 

реализовано и колико средстава је остало неутрошено. 

 Пошто није било дискусија по овој тачки дневног реда Извештаји су усвојени са 7 

гласова „ЗА“   

 

 

6. тачка дневног реда 
    

Спортско удружење „Севојно“ доставило је периодични - наративни извештај о 

утрошку буџетских средстава за други квартал. Увидом у достављену документацију Веће 

је констатовало  да су средства наменски утрошена у складу са програмом и  са 7 гласова 

„ЗА“ је донет закључак о усвајању  извештаја за Спортско удружење „Севојно“ за други 

квартал 2024. године.  

 

 

7. тачка дневног реда      

 

Известилац по овој тачки је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић, обавестио је чланове већа да је Спортско удружење „Севојно“ 

доставио  захтев за одобравање средстава за 3. квартал и пошто је Веће констатовало да су 

средства за други квартал наменски утрошена нема сметњи да се одобри пренос средстава 

за трећи квартал. 

 

Председница је  дала  на гласање захтеве за пренос срестава и  са 7 гласова „ЗА“ је 

донет закључак о усвајању захтева за пренос средстава  Спортском удружењу „Севојно“ за 

трећи квартал 2024. године.  
 

 

 



8. тачка дневног реда  

 

Под тачком разно председница Мирјана Ђурић је упознала већнике о активностима 

предузетим од предходне седнице Већа на уклањању последица елементарних непогода 

које су задесиле Севојно.   

  

 

  Седница је завршена у 12.00 часова.     

 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА                              

 Славица Марић              Мирјана Ђурић 


